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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen jogi szakvélemény alapján állította azt, hogy amennyiben a december 5-i,
kórházprivatizációról döntő népszavazáson az „igen" szavazatok lesznek többségben, az
a már privatizált intézmények visszaállamosítását fogja eredményezni?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Rácz Jenő egészségügyi
miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérjük .

A múlt héten Ö n - jogi szakértőkre hivatkozva - több alkalommal i s a zt n yilatkozta : h a a
kórházprivatizációról döntő december 5-i népszavazás eredményes lesz, és az „igen"
szavazatok lesznek többségben, akkor vissza kell államosítani az összes egészségügyi
intézményt . Sőt - ha jól értettük - még azokat is, amelyek sosem voltak az állam
tulajdonában .

A kijelentésnek ellentmond, hogy az Alkotmánybíróságnak a népszavazásra vonatkozó
határozatai szó szerint így fogalmaznak :

„A kezdeményezők szándéka a kérdésből egyértelműen megállapíthatóan a kórházak,
egészségügyi közszolgáltató intézmények állami, önkormányzati tulajdonból való
kikerülésének megakadályozása volt" .

„A feltett kérdés a em u tal arra, h ogy egy eredményes népszavazás esetén, a már létrejött
status quo-t (praxisprivatizáció, magánklinikák stb.) meg kellene változtatni " .

Úgy véljük, az Alkotmánybíróság határozatait semmilyen kontextusban sem lehet
visszaállamosításként értelmezni .

~ gyúlás Hivatala
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Kérdés



Kérdezzük tisztelt Miniszter úrtól :

Jogi szakvélemény alapján állította-e, hogy amennyiben a december 5-i, kórházprivatizációról
döntő népszavazáson az „igen" szavazatok lesznek többségben, az a már privatizált
intézmények visszaállamosítását fogja eredményezni?
Ha igen, akkor kik, mely szakértők fogalmazták meg ezt a véleményt?

Mi az oka annak, hogy Miniszter úr felülbírálta az Alkotmánybíróság határozatát?

Kérjük, hogy amennyiben szakértői véleményekre alapozta kijelentését, a szakértői anyagok
egy példányát szíveskedjék eljuttatni hozzánk .

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004. november 30 .

Selmeczi Gabriella
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség
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